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Тук, каквото и да напиша ще е малко. Качеството липсва през последните 20 години.
Причините са ясни на всички, но никой не прави нищо по въпроса. Липсват бази,
тренировъчна екипировка, подготвени по съвременна методика треньори, отношение
към децата, липса на достатъчно срещи в ранна възраст, слаба дисциплина,
необективни медии, грешна политика на клубовете, много  и некачествени чужденци,
неправилно хранене, възтановяване, химия, фенове и много други.       Фактите са, че
благодарение на всичко това, нивото на футболистите е много ниско. Не са подготвени
както физически, така и тактически, за да играят в силни европейски първенства. Не са
подготвени да водят тренировъчния процес в тези клубове. А там, в „белите” държави,
не те пускат да играеш, защото се казваш Делев или Йовов, или защото си гУема
„звездъ” , а защото се раздаваш на тренировките и спазваш тренировъчен и хранителен
режим. Голяма част от малкото осъществени трансфери на  започват с фанфари и
завършват на пейката, където им е мястото, точно по тези причини. По-лошото е, че бъл
гарските футболисти
не го осъзнават това, медиите продължават да ги богославят, а те си записват час за
поредния маникюр. Не ме е яд на тях, не са виновни те, че ядат от баницата, наречена 
български футбол
, яд ме е на президентите на клубовете, че им дават тази възможност вече 20 години.
Яд ме е на 
БФС
за геноцида който направи срещу българския футбол. Яд ме е на 
МОК
, БОК и ТОК, за последната простотия, сътворена от ръководните органи в България по
случая с  „надрусаните с капки за нос” футболисти на ЦСКА. Вместо да се пратят в
девета глуха за по 2 години и покажат на футболната общественост в България, че така
ще се постъпва с хората, които не зачитат феър плей-а във футбола ни и прекъснат в
зародиш тези прояви, те ги насърчиха с наказания от по 3 месеца. Добре дошли в
страната на допинга! Ако всички тези пари, които се изляха в 
българския футбол
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през последните 20 годни,  не бяха вложени за прехвалените ни звезди или
некачествените чужденци, а в бази и работа с младите, сега щяхме да сме редом до
Холандия, Испания и други „бели” държави. 
Но каквото сам си направиш, никой не може да ти го направи, е казал народът! 
А какви футболисти имахме ........
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